
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI COMANESTI 

Proces-verbal  
incheiat astazi 12.06.2024 la edinta extraordinara convocata de indata 

a Consiliului Local al ora§ului Comanqti 

Convocarea consilierilor s-a facut prin Dispozitia nr. 748 din 11.06.2024, facandu-Ii-se cunoscutã ordinea 
de zi prin adresa nr. 36329 din 11.06.2024. 
Se face prezenta. Sunt prezenti fizic, in sala, 11 consilieri, jar 7 consilieri prezenti prin intermediul 
online - Tiboi Claudiu, Dane Irinel, Munteanu Ion, Bala § Monica, Negyea Anca, Anastasiu Constantin 
§i Berea Marinel. 1 consilier absenteaza - dl Tomita Ardeleanu. Fiind intrunita majoritatea, lucrarile 
§edintei pot incepe. 
Se invita dl Primar — ec Viorel Miron — sã ia cuvantul. 
1. Project de hotarare privind aprobarea in etapa II a proiectului „ Reabilitarea, modernizarea, 
dezvoltarea §i echiparea infrastructurii educationale la Scoala „ Ciprian Porumbescu " §i a cheltuielilor 
afereante 
Valoare totala — 17.570.086,90 lei 
Valoare totala etapa II — 5.390.613,38 lei din care : 

Eligibil — 2.683.297,97 lei 
Buget local — 2.707.315,41 lei 

2. Project de hotarare privind aprobarea in etapa II a proiectului „ Reabilitarea, modernizarea, 
dezvoltarea i echiparea infrastructurii educationale la Scoala „ Liviu Rebreanu" Comane§ti §i la structura 
arondata Scoala nr. 4 Comane§ti" §i a cheltuielilor aferente. 
Valoare totala — 22.032.381,10 lei 
Valoare totala etapa II — 10.033.455,22 lei din care : 

Eligibil — 6.221.094,20 lei 
Buget local — 3.812.361,02 lei 

3. Project de hotarare privind aprobarea in etapa II a proiectului „ Implementarea masurilor integrate de 
dezvoltare urbana durabila §i cre§terea calitätii vietii in ora§ul Comane§ti, judetul Bacau" §i a cheltuielilor 
aferente. 
Valoare totala — 38.613.095,04 lei 
Valoare totala etapa II — 21.961.013,58 lei din care : 

Eligibil — 14.684.449 lei 
Buget local — 7.276.564,58 lei 

Va rog sa faceti calcule cu cati bani trebuie sä cofinantam de la bugetul local. Spuneti cã primarul nu 
vrea sã faca, de unde luarn banii ca sä putem finanta i aceste proiecte ?Sunt proiecte foarte man, foarte 
importante, pe care noi cu totii le-am aprobat §i le-am derulat, sä vedem cum mai putem face §i alte 
proiecte §i de unde sursa de finantare. 
D1 pre§edinte de §edinta Laic Robert Constantin: Supune la vot ordinea de zi! 
DI consilier local Constantin Stefan: Sedinta este legal constituita? Extraordinard convocata de indata? 
Dna secretar general Daniela Chirila: va rugam sä ne dati detalii! 
D1 primar: Convocarn maine daca vreti. 
D1 consilier local Constantin Stefan: punctul 1 — S-a primit adresa de la ADR pe 22 mai cu termen de 
depunere astazi. Am avut pe 30 mai §edinta ordinara, nu s-a convocat. 
Punctul 2 i 3 aceea§i adresa primita pe 4 iunie, tennen 26 iunie. De ce nu s-a convocat §edinta de joi de 
exemplu §i avem 3 zile la dispozitie? 
Dna secretar general Daniela Chirila: Pentru ca se lucreaza dl consilier, noi lucram, pana aseara am lucrat. 
D1 consilier local Constantin Stefan: §i eu lucrez dna. Nu stau degeaba... 
Dna secretar general Daniela Chirila: Un moment , dac5 ma lasati vä explic... pana ieri au venit 
proiectantii, executantii, s-au facut calcule, nu putem sä convocam §edinta extraodinara pind nu avem 
lucrurile concrete, foarte bine facute calculele, de asta ati fost convocat ieri. Plus a am avut alegerile 
locale dupa cum bine §titi, toti am fost implicati in alegeri. 



Alegerile nu inseamna doar candidati, inseamna organizare, incepand de la urna, cabina si tot ce trebuie. 
Nimeni nu a vrut sã 
D1 consilier local Constantin $tefan: De pe 22 mai se putea convoca o sedinta cu 3 zile, de pe 4 iunie pana 
pe 26 iunie ar fi avut timp 	 
Dna secretar general Daniela Chirila: Care ar fi ilegalitatea, nu Va .  suparati? 
D1 consilier local Constantin Stefan: Nu vad urgenta 
Dna secretar general Daniela Chirila: Dna Aron are pana in seara asta la ora 0 — termen. 
DI presedinte de sedinta Laic Robert Constantin: Avand in vedere ca nu se face doar o hartie, se stabilesc 
sume, participa i terse parti, nu este facut doar de dna Aron. Nu se putea primi adresa pe 22 mai si 
convoca pe 25 mai. Fiecare tele persoane care intervin au si ei termene, au si ei lucrãri.. Adresa are si ea 
termen astazi la ora 0. Aceasta sedinta extraodinara convocata de indata ii justified caracterul — de 
indata. 
Dna secretar vä rog sa-mi confirmati Ca nu sunt jurist. 
Dna secretar general Daniela Chirila: ieri au putut veni cei de la consultanta, proiectantii, fara ei nu putem 
sä inaintam cifre. 
DI consilier local Constantin Stefan: Pentru Ciprian Porumbescu. Deci, de pe 22 mai cand s-a primit 
adresa, tehnic nu am nimic de obiectat, sunt ok, dar sedinta se putea convoca cu 3 zile inainte. Ne mai 
puteati chema la o sedinta. din punctul meu de vedere nu este legal constituita. 
DI presedinte de sedinta Laic Robert Constantin: o puteti ataca la prefectura... 
DI primar: Doriti sã nu incheim aceste proiecte? 
DI consilier local Constantin Stefan: Nu! Va faceti problema ca si la alte proiecte. De pe 22 mai , erau 15 
zile lucratoare, era timp de convocat. De pe 4 iunie pana pe 26 iunie era timp de convocat extraordinara 
cu termen de 3 zile. 
Dna secretar general Daniela Chirila: Sedinta a fost convocata in functie de cum a venit consultanta, 
proiectantul, inginerii, ...va puteam convoca de pe 15 mai si sa nu avem cifrele? 
DI consilier local Constantin Stefan: Nu dna, incercati sã-mi intoarceti discutia si nu este asa. 
Dna secretar general Daniela Chirila: Asa este, 
DI consilier local Constantin Stefan: pentru cele 2 puncte ne puteati chema saptamana viitoare 
Dna secretar general Daniela Chirila: consultanta a venit ieri. dl consilier. 
DI consilier local Constantin $tefan: da, i pe noi ar fi trebuit sa ne chemati saptamana viitoare. 
Dna secretar general Daniela Chirila: Nu trebuia sã va inaintam proiectele de hotarare cu cifrele corecte? 
DI primar: dna secretar, ei nu doresc sä voteze proiectele de hotarare. 
DI consilier local Constantin Stefan: Sã ne intelegem, dl primar, 
DI primar: pai sä vorbim pe rand ca sä ne intelegem... 
DI consilier local Constantin Stefan: daca ieri s-au stabilit cifrele, a venit consultanta, de ce n-ati 
convocdat sedinta luni s-au marti, sä avem 3 zile? 
Dna secretar general Daniela Chirila: Noi vä inaintam proicte de hotarare cu cifre, sume, daca ieri a venit 
proiectantul, cum sä va convoc inainte.? Ce sume sä trecem? 
DI consilier local Constantin Stefan: nu inainte, doamna 
D1 presedinte de sedinta Laic Robert Constantin: oprim discutia aici, dl consilier contesta legalitatea. Noi 
continuam sedinta, legalitatea o poate contesta la nivelul Prefecturii. 

Se voteaza astfel: Voturi pentru — 12 , voturi impotriva — 0, abtineri ( Constantin Stefan, Tiboi Claudiu, 
Munteanu Ion, Negrea Anca Elena, Berea Marinel, Sarca Valentin Cristian) 



1. Project de hotarare privind aprobarea in etapa II a proiectului „ Reabilitarea, modernizarea, dezvoltarea 
echiparea infrastructurii educationale la Scoala „ Ciprian Porumbescu " si a cheltuielilor afereante. 

Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza astfel: Voturi pentru — 12 , voturi impotriva — 0 , abtineri - 6— ( 
Constantin Stefan, Tiboi Claudiu, Munteanu Ion, Negrea Anca Elena, Berea Marinel, Sarca Valentin 
Cristian) 
2. Project de hotarare privind aprobarea in etapa II a proiectului „ Reabilitarea, modernizarea, 
dezvoltarea si echiparea infrastructurii educationale la Scoala „ Liviu Rebreanu" Comanesti si la structura 
arondata Scoala nr. 4 Comanesti" si a cheltuielilor aferente. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza astfel: Voturi pentru — 11 , voturi impotriva — 0, abtineri — 6, Dna 
consilier local Sisca Maria Laura — nu participd la vot. — 6 ( Constantin Stefan, Tiboi Claudiu, Munteanu 
Ion, Negrea Anca Elena, Berea Marinel, Sarca Valentin Cristian) 
3. Project de hotarare privind aprobarea in etapa II a proiectului „ Implementarea masurilor integrate de 
dezvoltare urbana durabila i cresterea calitätii vietii in orasul Comanesti, judetul Bacau" si a cheltuielilor 
aferente. 
DI consilier local Constantin Stefan: Din punct de vedere tehnic proiectele sunt ok, dar din punct de 
vedere a sedintei, ne abtinem 
D1 primar: Din punctul dvs de vedere cele 3 puncte - Scoala Ciprian Pormbescu, scoala Liviu Rebreanu 
proiectul scoala de la Cuza Voda, sala de sport si str Minerului, nu s-ar mai finaliza. 
D1 consilier local Constantin Stefan: se finalizeaza, ceilalti voteaza, se finalizeaa nici o problema. Dacã 
erati la limita de voturi convocati sedinta cu 3 zile inainte. 
D1 primar: Asa credeti? 
D1 consilier local Constantin Stefan: da 
Dna secretar general Daniela Chirild: La Consiliul Judetean se convoacd sedinta de indara de pe o ord la 
alta, ca s5 
D1 consilier local Constantin Stefan: Nu stiu. 

Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreahä daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteala astfel: Voturi pentru — 12 , voturi impotrivd — 0 , abtineri - 6( 
Constantin Stefan, Tiboi Claudiu, Munteanu Ion, Negrea Anca Elena, Berea Marinel, Sarca Valentin 
Cristian) 
Dnul. Presedinte de sedinta: Daca nu mai sunt alte probleme, declar inchise lucrarile sedintei de astazi. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

Presedinte de sedinta, 
Consilier local 

Laic Robert Constantin 

intocmit, 
insp. Tiurtiuca Elena 

Secretar general, 
jurist Daniela Chirilä 
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